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Prečo ste sa rozhodli pre plemeno, ktoré chováte?
Niektoré rozhodnutia sa nerobia iba rozumom, ale srdcom a citom ako živočích

šiestym zmyslom a prirodzeným výberom.

Aký bol pre Vás minulý rok?
Vždy, keď niečo končí, zostáva to dobré v očakávaní nového, v očakávaní, že v

budúcom roku toho zlého bude ešte menej.

Čo prajete slovenskej kynológii v novom roku?
Prajných ľudí a prajné zákony!

❑

Prečo ste sa rozhodli pre plemeno,
ktoré chováte?

To, že som majiteľkou, chovateľkou shar-
peiov, chcela možno náhoda, zhoda okolnos-
tí... Nemôžem tvrdiť, že som sa rozhodla pre
toto plemeno cielene, premyslene... Chceli
sme domov druhého psíka k dalmatínke a mala
som práve po ruke encyklopédiu psov. Bolo to
pomerne spontánne a musím sa priznať, že
som ani nemala očakávania výstavných alebo
chovateľských úspechov.

V čase, keď sa to všetko udialo, neboli veľmi
dostupné informácie o povahe tohto plemena,
a teda som nespĺňala kritériá majiteľa psa,
ktorý je informovaný, a vie, do čoho ide. Mož-
no práve preto, že to bol veľmi pocitový a
úprimný výber, bez toho, aby som vopred
kalkulovala, a mala prehnané očakávania, mi
osud nadelil plemeno, ktoré mi vyhovuje, a po-
vahovo krásnych psích jedincov.

Aký bol pre Vás minulý rok?
Rok 2007 bol v prvom rade zdravý... To je to,

čo je pre mňa prvoradé. So sučkou Maruškou
sme dokončovali šampionáty. Do ďalšieho,
tohto, roku sme si odložili už len jednu métu.
Posledné CAC na grand šampióna. Z Moskvy

máme nový prírastok do psej rodiny,
psíka Sergeja. Prežíva obdobie, kedy s
ním začína lomcovať puberta. Už má za
sebou zopár psích kúskov. Veľmi nás
teší jeho vitalita, nesmierna šikovnosť a
to, že s veľkým ruským srdcom zbožňu-
je ľudí. Je to pre nás veľmi dôležité. Psov
nedržíme v kotercoch, sú stále v našej
blízkosti, a teda priateľská povaha je nut-
nosťou. Aj keď je pravdou, že od kedy
máme Sergeja, vymizli z okolia mačky...

Čo prajete slovenskej kynológii
v novom roku?

Som absolútne stotožnená s plemenom,
ktoré vlastním. A keby som sa mala znova
rozhodovať, akého psa chcem chovať, s vedo-
mosťami a skúsenosťami, ktoré mám teraz,
moja voľba by bola rovnaká, ako pred mnohý-
mi rokmi. Bol by to znova šarpej. O tomto som
nikdy nezapochybovala. A možno preto si spo-
ločnosť svojich psov viem užiť. Niekedy mám
pocit, že za všetku starostlivosť mi dávajú
množstvo pozitívnej energie, a v hektických
časoch vnášajú do života pokoj.

A to je to, čo by som
zároveň chcela zaželať všet-
kým majiteľom psíkov. Ra-
dosť a vnútorné uspokojenie
z toho, že vám pri nohách

leží váš vlastný pes. Je to krásny harmonizujú-
ci pocit. Myslím, že je to pomerne realistické
želanie.

Mám ešte jedno želanie. A uznávam, že je z
tých ťažko splniteľných. Úprimne želám všet-
kým poctivým kynológom, aby sa stal malý
(možno veľký) zázrak. Aby niekto niekde čarov-
nou gumou vymazal z kynológie intrigy a intri-
gánov, neprajnosť, komploty a závisť. Aby ľudia
neprichádzali o radosť z vlastných psov pre
niekoho druhého.

V novom roku všetkým zdravie, lásku a poro-
zumenie želá Viera Staviarska. ❑
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